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ZAPISNIK
sa 2. sjednice Op6inskog vijeda Op6ine RuZi6

Sjednica je odrZana 18. kolovoza20IT. godine, u vijednici Op6ine Rui;ii u Gradk;u, s
podetkom u 19:00 sati.

Sjednici nazoini vije6nici:
Ante Duran, Petar Saran, Hrvoje Sudic, Mijo Bojdi6, Tomislav Vuleti(i, Ana Stlurrje,

Milan Buzov, Damir Prnjak, Josip Sudi6 i Sandra Goreta.
Odsutni: Opravdano odsutan vijeinik Mirko Biki6.
Ostali nazoini:
- Nadelnik Opiine RuZi6 Ante Pijuk,
- Zamjenik opdinskog nadelnika Dalibor Durdov,
- Gordana Mati6.
- Zapisniiar:

Katarina Drezga.

2. sjednicu Op6inskog vije6a Op6ine RuZi6 otvorio je predsjednik Op6inskog vij,:ca
Ante Duran.

Utvrdeno je da je sjednici nazodno l0 vijecnika te da postoji kvorum.
Predsjednik je utvrdio da su vije6nici uz poziv dobili utvrdeni dnevni red z,a 2.

sjednicu koji glasi:
DNEVNI RED

- Verifikacija zapisnika sa 01. konstituiraju6e sjednice Opiinskog vijeca
1. Prijedlog PolugodiSnjeg izvjestaj a o iz r5enju proraduna zarazdoblje 01. sijednja- 30.

lipnja 2017 . godine,
Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proraduna Opdine RuZic 2a2017. godinu,
Prijedlog I. Izmjena i dopuna plana razvojnih programa za20I7 . godinu,

Prijedlog I. Izmjena i dopuna programa odrLavarlakomunalne infrastrukture na

podrudju Op6ine RuZi6 za2017. godinu,
Prijedlog L lzmjena i dopuna programa gradnje objekata kornunalne infirastrukturer u

Opcini RuZi6 za2017. godinu,
Prijedlog I. Izmjena i dopuna programa javnih potreba u sportu za2017. godinu,
Prijedlog I. Izmjena i dopuna programa javnih potreba u kulturi za2017. godinu,
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8. Prijedlog Zakliu(ka o davanju suglasnosti nadelniku za provedbu postupka aslbltirarja.
nerazvrstane ceste u Gornjem Gradcu,

9. Prijedlog Odluke o lokalnim porezima Opdine RuZii,
10. Prijedlog Odluke o imenovanju predstavnika Op6ine RuZi6 u upravljadkrrj struktur,t

LAG-a,,Krka"
17. Zahtjevi,
12. Razno.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.
Zapisnik s l konstituiraju6e sjednice je verificiran jednoglasno.

Toika 1.

Prijedlog Polugodi5njeg izvje5taja o izvr5enju proraiuna za razdoblje 01. sijeinja- .10.

lipnja 2017. godine
Ante Pijuk je rekao kako se ovaj izvjeStaj odnosi na razdoblje na koje on, kao ni njep;o,,,

zamjenik nisu imali nikakvog utjecaja, a nemaju ni nekih konkretnih zamlerki. Takvo sta:nje

su i primopredajom duZnosti zatekl|
Vijeinik Josip Sudi6 traLi da se Zapisnik primopredaje duZnosti 2017.g. dostavi vijednicimeL.
Predsjednik vije6a daje 1. todku dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog Polugodi5njeg izvjeStaja o izvrSenju proraduna za ruzdoblje 01. sijednja - 30. lipnja
2017. godine je usvojen jednoglasno.

Toika 2.
Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proraiuna Opdine RuZi6 za2017. godinu
Ante Pijuk navodi da su promjene minimalne, odnose se na mogudnost izvr5renja pojedinih
stavki do kraja godine, tako da su se neke stavke koje nije moguie izvr5iti do kraja goditr,e

uklonile iz proraduna, a, izmedu ostalog, stavke odrLavanja komunalne infrastrukture liu is,O

poveiale.
Otvara se rasprava te vije6nik Milan Buzov traLi da se proditaju amandmani na. proradun koje
je dostavio 16. kolovoza2017.g. na protokol, a koje potpisuju vijeinici Milan Buzov, Vlirko
Biki6 i Damir Prnjak.
Predsjednik dita amandmane na I. Izmjene i dopune Proraduna Opiine RuZi6:

1. Predlagatelji predlaZu da se na poziciji Pomoinog objekta kod igraliiita u Kljacima
stavka sa 30.000,00 kn povisi na 130.000,00 kn, a smanji zaiznos pov,e6anja pozi<>ija

Uredenja (asfaltiranja) cesta. Naime, planirana je izgradnja spomen sobe za sedano

poginulih branitelja iz Kljaka.
2. Predlagatelji predlaZu da se pozicija Vatrogasnog doma pove6a na 800.000,00 krq a

smanj i pozicij a Uredenj a (asfaltiranj a) ce sta.

3. Predlagatelji predlaZu da se pozic4aza Dobrovoljno vatrogasno dru5tvo, sa 100.000,()0

kn podigne na 150.000,00 kn, s obzirom da je dobiveno Sumsko vorzilo koje treba

opremiti vatrogasnom opremom i registrirati, a smanji pozicija Uredenjia (asfaltirarja)
cesta.

Vijednik Josip Sudic ima primjedbu na skidanje pozicije za javnu rasvjetu jer ukoliko bude

natjedaja za istu, Opcina neie mo6i aplicirati jer nema predvidena sredstva u prrcradunu.

Ante Pijuk mu odgovara da po nesluZbenim informacijama nede ove godine b,iti nadeda.ia za

energetsku rasvjetu, ved samo za energetsku obnovu objekata odgojnih ustanova, zala je
pozicija izostavljena u rebalansu. Navodi da ako bude natjedaj z,ajavnu rasivjetu do krzfa

godine, da 6e se ponovo izvr5iti rebalans i prilagoditi proradun da bi mogli aplicirati na

nadedaj.



Vije6nik Josip Suci6 navodi da treba predvidjeti sredstva za saniranje o5teir:nja zatvora u
Otavicama na objektu biv5e osnovne Skole.
Ante Pijuk odgovara da se pojavio i problem podignutih
je kontaktirao Simu Matiia, ing. grad. koji je nadzirao
da ie kod sljedeie jake kiSe dodi na mjesto i utvrditi
primarno Sto se treba sanirati na objektu, a daljnje
konzervatorom.

drvenih podova te vlaga na z:idu te clit
radove obnove objekta, te dogovonio
odakle dolazi vlaga. lio navodi kzur
radnje 6e planirati i u dogovo.rLr s

Vijeinik Josip Sudi6 misli da sredstva u iznosu od 45.000,00 kn
spomen obiljeZja u Otavicama.
Ante Pijuk odgovara da nisu, ali da ima povratne informacije
branitelja, privatnih firmi, kao i suboraca i mjestana, kojima
konstrukcija.

nisu dovoljna za izgradnju

o donacijamil Ministarstva
6e se zatvorrti financijsrl.:a

Ante Pijuk na amandmane na I. Izmjene i dopuna Proraduna Opdine RuZi6 za 2017. godintr
odgovara da je u mogu6nosti odgovoriti djelomidno na zahtjeve, pa tako:

1. Pomoini objekt kod igrali5ta u Kljacima - stavka sa 30.000,00 kn se m<>Le povisiti rLa

70.000,00 kn, a smanjiti iznos pove1,anja pozicija Urede4ja (asfaltiranja) cesta za
40.000.00 kn.
Vatrogasni dom - nismo u mogudnosti udovoljiti jer smo trenutno u rCrugom krugu
natjedaja Ministarstva regionalnog razvoja i fondova europske unije, te izbog tehnidllih
razloga vrijednost radova mora biti manja da bi mogli izvr5iti jednostavnu nabavtr
radova, a ne javnu nabavu za koju nemamo vremena te bi, ulkoliko dobi-iemo sredst'ril,,
ista morali odbiti zbog nemogu6nosti izvoclenja radova u zadanom roku.
Pozic4a za Dobrovoljno vatrogasno druStvo - napominje da je ve6 rebalansom stavk.er
dignuta s 90.000,00 kn na 100.000,00 kn, ali da ie se za redovno financiranje DVt)-zr
izdvojiti joS dodatnih 10.000,00 kn, zbog udestalih poLara u zadnjih mjesec dana, ali
ne s pozicije asfaltiranja cesta jer nije mogu6e ta sredstva koristiti za ovunamjenu, ve,c;

6e se morati povedati prihodovna strana. Za opremanje vozlla se predlaZe t,rtlit:i
donaciju. Ante Pijuk je prethodno razgovarao s vatrogasnim zapovjednikom IviconL
Mikeli6em.

2.

5.

Gordana Mati6 obrazlaLe mogu6e kombinacije stavki proraduna.
Vijeinik Milan Buzov predlaLe da ukoliko je problem preraspodjele sredstava, on
smanjenje stavke zaplate zaposlenih te da se ukine naknada predsjedniku vije6ar.
Rasprava je u Zudnom tonu otiSla u smjeru nerelevantnom za usvajanje ove todke
reda.

predld;e:

dnevnopl

Predsjednik vijeda daje amandmane na L
20 I T.godinu na glasovanje.

1. amandman se odbija sa 4 glasa ,,2a" i
2. amandman se odbija sa 3 glasa ,,2a" i
3. amandman se odbija sa 4 glasa ,,2a" i

Izmjene i dopune Proraduna Op<line PtuLic z:tr

6 glasova,,protiv",
7 glasova,,protiv",
6 glasova,,protiv".

Predsjednik vijeca daje I. Izmjene i dopune Proraduna Op6ine RuZii za 20l7.goclinu,,
ukljuduju6i usvojene izmjene kojima se djelomidno prihva6aju amandmarri 1. i 3" nar

glasovanje.
I.Izmjene i dopune Proraduna Opdine RuZii za 2017. godinu, uklju[uju61 usvojene izmjene:
kojima se djelomidno prihvaiaju amandmani 1. i 3. su usvojene sa 8 glasova,,za" r2 glarset

,,protiv".



Toika 3.

Prijedlog I. Izmjena i dopuna plana razvojnih programa za20l'l.godinu
Predsjednik vijeca otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda, ukliudujuii usvojene
u prethodnoj todki dnevnog reda. Nije bilo primjedbi.
Predsjednik vije6a daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog I. Izmjena i dopuna plana razvojnih programa za 201'7. godinu je usvojen r; i3

glasova ,,za" i2 glasa,,protiv".

Toika 4.
Prijedlog I. Izmjena i dopuna programa odrZavanja komunalne infrarstrukture n:l
podruiju Opdine Ituiid'ta 2017 . godinu
Vijeinik Josip Sudi6 kale daje prevelik iznos planiran za odrZavanje cesta, naime, smatra d:l
bi trebalo odredene ceste planirati kao izgradnju i uredenje cesta koje se moZ,o financirati i:z

tekudih pomoii.
Nije bilo vi5e primjedbi.
Predsjednik vije6a daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog I. Izmjena i dopuna programa odrZavanja komunalne infrastrukture na podru,S.ju
Opiine RuZi6 za 2017 . godinu je usvojen s 8 glasova ,,2a" i 2 ,,suzdrLana" glasa.

Toika 5.
Prijedlog I. Izmjena i d,opuna programa gradnje objekata kornunalne infrastrukturr: u
Opdini Ruiid za2017. godinu
Predsjednik vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primje<lbi.
Predsjednik vije6a daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog I. Izmjena i dopuna programa gradnje objekata komunalne infrastrulkture u Opii.ni
RuZii za20l7. godinu je usvojen s 8 glasova ,,2a" i2 ,,suzdrLana" gJlasa.

Toika 6.

Prijedlog I. Izmjena i dopuna programa javnih potreba u sportu za2017. godinu
Predsjednik vijeda otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda. Nije bilo primje<lbi.
Predsjednik vije6a daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog I. Izmjena i dopuna programa javnih potreba u sportu za2107'1. godinu je usvojen s ll
glasova ,,2a" i2 ,,suzdrLana" glasa.

Toika 7.

Prijedlog I. Izmjena i dopuna programa javnih potreba u kulturi za 2017. godinu
Predsjednik vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.
Vijeinik Josip Sudi6 smatra da je ,,Etno udruga Petrovo Polje" zakinuta ovorn raspodjerkt.m
sredstava, jer ih izjednadava s ostalim KUD-ovima, a oni sudjeluju na svim dogadanjirna u
Opcini RuZi6, zarazliku od druga dva KUD-a.
Vijeinik Milan Buzov takoder negoduje na ovakvu podjelu sredstava te traLi da ga r;t:

pismeno izvijesti o iznosima i kriterijima raspodjele kod programa javnih potretra.
Vijeinik Damir Prnjak pita moZe li i on u ime lovadke udruge traLiti sredstva.
Nakon Zudne rasprave predsjednik vijeda daje ovu todku dnevnog reda na glaso.vanje.
Prijedlog I. Izmjena i dopuna programa javnih potreba u kulturi za2017 . godirru je usvo.ien s

8 glasova ,,2a" i 2 ,,suzdrLana" glasa.

rznrJ()ls



Toika 8.

Prijedlog Zakljuika o davanju suglasnosti naielniku za provedbu postupha asfaltiran,ia
nerazvrstane ceste u Gornjem Gradcu
Predsjednik vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.
Ante Pijuk obrazlaLe da se sada ide u asfaltiranje jednog dijela ceste kako bi se iskoristil,c
100.000,00 kn dobivenih od MRRFEU, a ostatak ceste 6e se apliicirati na sljedeii natjedaj

istog ministarstva.
Vijeinik Josip Sudii misli da se trebalo i6i s ve6im iznosom ove gocline.
Predsjednik vije6a daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.
Prijedlog Zakljudka o davanju suglasnosti nadelniku za prove<lbu postupka asfaltiranja
nerazvrstane ceste u Gornjem Gradcu je usvojen s 8 glasova ,,2a" i2. ,,suzdrLanzt" glasa.

Toika 9.
Prijedlog Odluke o lokalnim porezima Opdine RuZi6
Predsjednik vijeia otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.
Vije6nik Josip Sudi6 smatra da bi trebalo uvesti porcz na ku6e za odmor.
Nakon Lu(ne rasprave predsjednik vijeda daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje"

Prijedlog Odluke o lokalnim porezima Op6ine RuZi6 usvojen je sa 7 glasova ,,2a" i 3 glasa

,,protiv".

Toika 10.

Prijedlog Odluke o imenovanju predstavnika Op6ine RuZid u upravljailkoj strulkturi
LAG-a,,Krka"
Predsjednik vije6a otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.

Vije6nik Josip Sudii dodaje da bi trebalo uvesti izmjenu da se razrjeSuje dosadaiinli
predstavnik.
Predsjednik vijeda daje ovu todku dnevnog reda na glasovanje.

Prijedlog Odluke o imenovanju predstavnika Opdine RuZi6 u upravljadkoj strukturi LAt3'-a

,,K-rka", uz unoSenje izmjene predloZene od vijeinika Josipa Sudi6a usvojen je jednoglasrro.

Toika 11.

Zahtjevi
1. Vijednik Josip Suiid je uputio zahtjev Opdinskom vijedu i naielniku Opdine Itutiiiid

kojim traLi da ga se izvijesti u kojoj je tazi rje5avanja predmet ,,otude:ni crijep".
Ante Pijuk odgovara da koga zanima moLe tu informiiciju traZit:i u drZa'un.cnn

odvjetniStvu.
2. Fra Ivan Lukai, u ime iupe sv. Ilije Kljaci, trail,i financijsl<u pomod z'^

elektrifikaciju crkvenih zvona.
Ante Pijuk obrazlaLe kako je Zupnik dostavio radun na iznos 8.900,00 kn za upravljaillci

sat i zvonate daje ovim rebalansom proraduna obuhva6en i orraj iznos.

Predsjednik daje prijedlog za financiranje ovog zahtjeva na glasovanje.

Prijedlog je usvojen jednoglasno.

3. Malonogometni klnb ,,Cavoglave" trrLi donaciju od 2.000'00 kn.
Ante Pijuk obrazlaLe da se MNK i rvoglave nisu prijavili na natjedaj u javnirn

potrebama u sportu, a nisu ni dostavili financijsko izvje56e za prethodnu g;odinu.

Vijeinik Josip Sudi6 predlaLe da im se nakon Sto dostave financijsko izvje5ce za

prethodnu godinu i utvrdi da postoji zakonska osnova za isplatu, tek tada iisplati.

Ante Pijuk predlaLe da se prihvati prijedlog vije6nika Josipa Sudi6a.



Predsjednik vijeia daje prijedlog na glasanje. Prijedlog je prihva6en jednoglasno.
4. Ivo Buzov traZi pomod pri nasipanju i betoniranju puta na relacili DreZrnica-

Zagradinje.
Ante Pijuk predlale da se nakon izlaska na lice mjesta ovom zahtjevu udovolji s
donacijom do 80 t jalovine i 10 m, betona.
Predsjednik vije6a daje prijedlog za financiranje ovog zahtjeva na glasovanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

5. Ivica Buzov u ime mje5tana Mirlovid Polja traZi donaciju 15 m3 betona za saniranje
puta te ii5denje od raslinja na dionici Put Pasaca u Mirlovirf polju.
Ante Pijuk kaLe daje osobno bio na toj dionici te misli da u ovom trenutku ta dionirla
nije kritidna, a Sto se tide raslinja misli da bi se trebalo ra5distiti, ili puternr javnih raclo.ria
ili angaZiranjem nekoga tko 6e to poSiSati.
Predsjednik vije6a daje prijedlog nadelnika Ante Pijuka na glasovanje.
Prijedlog je usvojen s 8 glasova ,,2a" i2 ,,suzdrLana" glasa.

6. Ante Pauk traZi asfaltiranje dijela puta kod svoje ku6e.
Ante Pijuk nakon komentiranja vijednika predlaLe da se na licu mjesta utvrdi potreba..ria,
asfaltiranjem, te ukoliko potreba zaista postoji da se dopis proslijedi na Ministarsttrzo
branitelja, buduci je gospodin Ante Pauk 100%- tni ratni vojni invalid.
Predsjednik vijeia daje prijedlog nadelnika Ante pijuka na glasovanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

7. Ante Miljak u ime mje5tana Kljaka traZi probijanje puta duiine cca 200 m, predio
Kljakaike staje.
Ante Pijuk predlaZe da se prihvati ovaj zahtjev te da se odobri do 15 sati rada strojenL.
Predsjednik vijeia daje prijedlog nadelnika Ante Pijuka na glasovanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

8. Udruga pielara iit ota Ruii6 traii financijsku pomod zia provodenje aktivno,sti
udruge.
Vije6nik Josip Sudi6 kaLe daje pratio njihov rad i da su Skolovali 35 pdelara te cla r;e
stvarno radi o ozbiljnoj udruzi zna(,ajnoj za ovaj l<raj.
Ante Pijuk predlaZe da se zahdevu udovolji s donacijom u iznosu od 2.000,00 kn.
Predsjednik vijeda daje prijedlog nadelnika Ante Pijuka na glasovanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

9. Fra Ivan Lukai je traZio financijsku pomod za organizlcijuL proslave Dana pobjerte,
Domovinske zahvalnosti i Dana hrvatskih branitelja u eavoglavama.
Buduci je proslava vei pro5la, a zamolba je naslovljena na nadelnika op6ine, nadehril<
izvjeStava da je tom zahtjevu vei udovoljeno kupnjom peoenog mesa u iznosu od
1.000,00 kn.

10. Marko Pastuovi6 traii betoniranje kanala uz put kod njegove kude.
Ante Pijuk je miSljenjadaza taj kanal trebaizraditi troSkovnik, ipak se radi o uredenjru
nerazvrstane ceste, patada vidjeti o kojem se iznosu radi i usklilditi s proradunom.
Predsjednik vijeia daje prijedlog nadelnika Ante Pijuka na glasovanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

11. Josip Suii6 traZi nasipanje poljskog puta u Otavicama u duZini od 400 m.
Ante Pijuk predlaZe da se izade na teren i utvrdi obim radova te odobri do kolidirx:
jalovine od 80 t i 5 sati rada strojem.
Predsjednik vije6a daje prijedlog nadelnika Ante Pijuka na glasovanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

12.Petar Saran u ime mjestana zaseoka Kamensko - iavoglave traLi sanaciju puta dLo

zaseoka Kamensko u iavoglavama, cca I km puta, potreban je rad strojem.
Ante Pijuk predlaLe da se odobri do 15 sati rada stroiem.



Ante Pijuk predlaZe da se odobri do 15 sati rada strojem.
Predsjednik vijeia daje prijedlog nadelnika Ante Pijuka na glasovanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

13. Mje5tani Gornjeg Gradca trai,e da se krene u realizaciju projekta vodovodnarg
cjevovoda za naselj0 Gornji Gradac.
Ante Pijuk predlaLe da dogovori sastanak s direktorom Rad-a te se napravi projektrra
dokumentacij a j er opiina sama ne moLe i6i u realizacij u ovog proj ekta.

14. OPG Hrvoje Miljak traZi ii56enje lokve na predjelu Svilaja (Gubalji).
Ante Pijuk kale daje bio tamo te da ima saznanja da je lokva u privatnom vlasni5tl'u
obitelji Klisurid, prijedlog je da se utvrdi vlasniStvo i dinjenidno stanje pa se tada postuqra
po zahtjevu.

15. Sandra Goreta trai,iza osnovnu Skolu u Gradcu kupnju projektora.
Ante Pijuk predlaLe da se udovolji zahtjevu i Skoli se kupi projektor.
Predsjednik vije6a daje prijedlog nadelnika Ante Pijuka na glasovanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

16. Darnir Prnjak traZi nasipanje puta u Jezerima.
Ante Pijuk predlaLe da se zahtjevu udovolji s 40 t jalovine i 5 sati rada strojem.
Predsjednik vijeda daje prijedlog nadelnika Ante Pijuka na glasovanje.
Prij edlog j e usvoj en j ednoglasno.

17. Milan Buzov daje prijedlog da se legalizira uiiteljski stan u Kljacima.
Navodi da je Opiina vlasnik zemlje na kojoj je objekt izgraden te da je isti potrebrr<r
legahzirati.
Ante Pijuk kaLe da se treba joS informirati, da sada ne moZe odludivati po tom pitanju.

Toika 12.
Razno
Vijednik Milan Buzov predlaLe da se ukine naknada vije6nicima i pr:edsjedniku vijeia te da st:

smanji plada donadelnika za30 Yo,kao i nadelniku iako ne koristi pravo na naknadu, kao ritlo
je njemu dok je bio donadelnik, sada5nji donadelnik traZio isto.
Ante Pijuk odgovara kako raspravana ovu temu nema smisla. Njegov prijedlog je da se birriie
donadelnik Sto prije zaposli pa da viSe ne koristi naknadu na koju ima pravo 6 mjeseci poslije
odstuparja s duZnosti donadelnika.
Vijecnik Josip Sudi6 kale da se odekuju natjedaji u agroturizmu te da bi trebalo organiziraLti
radionice da se stanovni5tvo upozna s moguinostima povladenja bespovratnih sredstava.
Takoder traLi da se bolje informira stanovni5tvo o Izmjenama i dopunama Prostornog plerra
da mogu na vrijeme uvrstiti izmjene na svojim parcelama.
Dalibor Durdov odgovara kako je Odluka o Izmjenama i dopunama Prostornog plzrta
objavljena u medijima kao i na stranici Op6ine RuZi6.
Vije6nik Josip Sudi6 jo5 traZi obja5njenje Sto to todno znalr ,,interpretacijski centar" u
Otavicarna,predlale da se taj objekt koristi npr. za iznajmljivanje.
Ante Pijr,rk navodi da ima dogovoren sastanak s konzultantima, da ni5ta joS nije definirano.

Predsjednik vijeca zakljuduje rad sjednice.
Sjednica je zavr5ena u27:24 sati.

Zapisniiar
Katarina Drezga

]REDSJEDNIK
Ante Duran
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